

Good Food

طعام جيد = مزاج جيد

Good Mood



+966539058374



secret.taste2020@gmail.com



13525 سكرت تست - طريق الملك سلمان، الملقا، الرياض Secret Taste



28-SR

تشيلي تشكن برج

620 cal.

Chilli Chicken Burger



صدر دجاج مقرمش طازج يقدم بخبز البريوش الأحمر. مع خس أمريكي، ملفوف أحمر، شريحة شيدر وصوص الشيلي

Fresh crispy chicken breast served in red brioche bread. With American lettuce, red cabbage, cheddar slice, and shilli sauce

28-SR

مونستر برج

610 cal.

Monster Burger



صدر الدجاج المقرمش الطازج يقدم مع بخبز البريوش الطازج مغطى بالسمسم. خس أمريكي، ملفوف أحمر، وشريحة شيدر ذاتية مع صوص المونستر

Fresh crispy chicken breast served with fresh brioche bread with sesame seeds. American lettuce, red cabbage, and melted cheddar slice with monster sauce

32-SR

ترندي برق

560 cal.

Trend Burger



شرائح الدجاج تقدم مع الخبز الطازج المفضلة بالصوص الخاص، مUSHROOM طازج، بصل مكرمل وشريحة شيدر

Chicken slices served with fresh bread covered with special Sauce, fresh mushroom, caramelized onion and melted cheddar slice

28-SR

بليكير برج

670 cal.

Bleeker Burger



شريحة لحم أنجوس تقدم مع الخبز الطازج الأسود والحس الإسباني والمخلل مغطاة بشريحة الشيدر الذائبة

Angus steak served with fresh black bread, Spanish lettuce and pickles, topped with melted cheddar slice

34-SR

سيكريت ستيف برج

580 cal.

Secret Steak Burger



شرائح الستيك تقدم مع الخبز الطازج مغطى بالصوص الخاص، مشروم طازج، بصل مكرمل، إكليل الجبل وشريحة الشيدر الذائبة

Steak slices served with fresh bread covered with special sauce, fresh mushroom, caramelized onion, rosemary, and melted cheddar slice



44-SR

1470 cal.

كريزي تيست Crazy Taste



بطاطا مقليه مطبوخة مع الجبن وصوص الكريزي مع قطع الدجاج مع تتبيله خاصة وبصل اخضر

French fries cooked with cheese, Crazy sauce, and chicken pieces, with special spices and green onions

28-SR

390 cal.

داینامایت شریمب Dynamite Shrimp



6 قطع روبيان مغطاة بصوص الدائنمايت مع حبة البركة والبصل الأخضر

6pieces of shrimp covered with dynamite sauce, with black seeds and green onions

28-SR

380 cal.

لافا شرمب Lava shrimp



6 قطع روبيان مغطاه بصوص اللافا مع حبة البركة والسمسم والبصل الأخضر

6pieces of shrimp covered with Lava sauce whith special Sauce

36-SR

1020 cal.

ماک بولز Mac Balls



كرات المكرونة المطبوخة بالجبن والصوص الخاص بقطع الدجاج

Macaroni balls cooked with cheese and special sauce with chicken pieces

6-SR

360 cal.

فرنش فرايس Regular Fries



Regular Fries

بطاطس مقليه



**38-SR**

1210 cal.

سيكريت باستا**Monster Burger**

باستا مطبوخة بصلصة ايطالية خاصة مع
قطع دجاج بซอส خاص



Cooked pasta with special Italian
sauce, chicken pieces with special
sauce



الإضافات

SR 7

meat piece

قطعة لحم

SR 1

Cheese slice

شريحة جبن

SR 8

Chicken piece

قطعة دجاج



الصوصات

SR 3

مونستر صوص

monster sauce

SR 3

Chilli sauce

شيفلي صوص

SR 3

Cajun sauce

كاتجون صوص



مشروبات

SR 4

Coca Cola

كوكا كولا

SR 4

Coca Cola diet

كوكا كولا دايت

SR 4

Sprite

سبرايت